

Vote Safe Video Script

English	Chinese
<p>Hey NYC Voters,</p> <p>There are 3 ways you can vote and stay safe this election including voting by absentee ballot, Voting early starting October 24th through November 1st, and on Election day November 3rd.</p>	<p>紐約市選民,</p> <p>您有 3 種方式可以在此次的選舉中安全投票 包括可以缺席選票投票, 提前投票自 10 月 24 日至 11 月 1 日, 及 11 月 3 日選舉日投票.</p>
<p>If you decide to vote in-person, the following safety measures are in place to keep voters and poll workers safe:</p> <ul style="list-style-type: none">• Floor markers to help maintain social distancing• Antiviral wipes available to use as needed• Individual pen for voters to check in and mark their ballot• Voting machines cleaned and sanitized regularly • Poll workers are required to wear BOE-provided masks• Masks will also be available to voters who need one• All Early Voting sites will be professionally sanitized at the end of each day	<p>如果您決定親至投票處投票, 選舉委員會採取以下的安全措施以確保選民及選務人員的安全:</p> <ul style="list-style-type: none">• 地板標記以幫助保持社交距離• 提供抗病毒濕巾以備所需• 選舉委員會提供每位選民一枝筆以供簽到及標記選票之用• 定期清潔及消毒投票設備• 選務人員必須佩戴由選舉委員會提供的口罩• 選舉委員會也會對需要的選民提供口罩• 提前投票處將於每日投票結束後進行專業消毒
<p>To keep you and others safe, remember:</p> <ul style="list-style-type: none">• You do not need to wait in line to drop off your	<p>確保您和其他人的安全, 請記住:</p>

<p>absentee ballot</p> <ul style="list-style-type: none">• Bring your Fast Pass for contactless check-in• Maintain six feet from other voters and poll workers• Wear a mask <p>... and we'll take care of the rest.</p>	<ul style="list-style-type: none">• 您無需排隊等候送交您的缺席選票• 攜帶您的快速通關卡辦理無接觸簽到• 與其他選民及選務人員保持 6 呎間距• 戴上口罩 <p>... 其他的由我們處理.</p>
<p>VOTE SAFE NYC</p> <p>[last frame:]</p> <p>Go to FindMyPollSite.Vote.NYC</p> <p>Find your assigned Early Voting location or Election Day site and hours</p>	<p>紐約市安全投票</p> <p>[last frame:]</p> <p>登錄 FindMyPollSite.Vote.NYC 網站</p> <p>瞭解您所屬的提前投票處或選舉日投票處的地點及時間</p>